
 
 

Korte berichten uit de raadscommissie van donderdag 17 mei 2017    
 

Aanwezig zijn: de dames E. Hoekstra-Blaauw en M.Wijnja   
de heren H. Kooistra, P. Haanstra, H. Lode, R.F. Staijen (voorzitter)  en 
R.S.Bosma (griffier) 

Afwezig MK :   de dames J.Kuin- v.d Poel en H.T.Pestman,  
                         de heren T. de Wit,  B.Bosch,  A.Bolhuis en J.A.Joling 
 
Tevens aanwezig wethouders mevrouw A. Postma en de heer P.C. Heidema, alsmede  
de heer N.A. van de Nadort, burgemeester. 
 
 
1. Opening 
De voorzitter, de heer Staijen, opent de vergadering en heet een ieder welkom.  
Er hebben zich 4 insprekers gemeld; allen over het onderwerp Bestemmingsplan 
buitengebied,  
 
2. Korte verslagen van de commissievergadering 9 maart 2017  
Het verslag wordt ongewijzigd vastgesteld.  
 
3. Bestemmingsplan buitengebied.  
De voorzitter geeft nogmaals aan dat het plan in de raad van 31 mei ter vaststelling wordt 
aangeboden en dat de leden van de commissie vanavond uitsluitend fungeren als 
hoorcollege op dit onderwerp. Bij de vaststelling van het plan op 31 mei kunnen de 
raadsleden de zienswijzen en de toelichtingen betrekken bij hun oordeelsvorming. 
In deze commissievergadering krijgen de indieners van een zienswijze de gelegenheid 
hierop een toelichting te geven. 
Er hebben zich drie personen aangemeld die een toelichting op hun ingediende zienswijze 
willen geven, te weten, de heren Meijer(Lellens), Ebbink(Garmerwolde)  en 
Veenkamp.(Thesinge) 
De voorzitter stel ze in de gelegenheid hun toelichting te geven.  
Daarnaast spreekt in de heer Holtman(Thesinge) in. Hij heeft geen zienswijze ingediend . 
De bijdragen spitsen zich onder meer toe op de relatie prive woning/bedrijfswoning bij een 
landbouwbedrijf, het schrappen van de term beeldbepalend pand en de indringende 
persoonlijke gevolgen die het vaak heeft. 
De voorzitter dank de insprekers voor hun bijdrage. 
Hij wijst de commissieleden er op dat er voor (technische) vragen nog de gelegenheid is die 
te stellen op dinsdag 30 mei 15.00 uur. Deze vragen kunnen ook tot dat moment schriftelijke 
via de griffier worden ingediend. 
 
4.Beleidskader zonneparken  
Mevrouw Nynke Koopal en de heer Chris Munneke geven toelichting op het onderwerp. 
Betrokkene geven aan dat het om de volgende vragen gaat  

1. U heeft een ‘60%-versie’ van het beleidskader zonneparken ontvangen. Dit document is 
nog niet af en wordt gemaakt met input vanuit uw raad. Kunt u zich in het algemeen vinden 
in de denkrichting en deze eerste opzet van het beleidskader? 

 
2. Het beleidskader definieert twee verschillende type zonneparken; grootschalige 

(commerciële) parken waar in basis geen maximum grootte aan gekoppeld is en 
kleinschalige lokale coöperatieve zonneparken die maximaal 10 hectare groot mogen zijn. 
Is dit onderscheid volgens u de juiste benadering en zo ja, komt die voldoende duidelijk in 
het beleidskader naar voren? 

 
3. Hoe groot een lokaal zonnepark mag zijn, is afgestemd op de grootte van het nabije dorp.  

Voor het dorp Ten Boer is het maximum per park gesteld op 10 hectare. 10 ha is de 
maximum grootte wat een klein en lokaal zonnepark definieert. Qua grootte komt dit 



overeen met de grootte van de NAM gaswinlocatie nabij Ten Post. Kunt u zich vinden in 
deze definitie wat nog als klein en lokaal wordt gedefinieerd?  

 
4. Ten Boer definieert twee locaties waar grootschalige zonneparken mogelijk moet zijn; op 

het slibdepot van de RWZI en op of aan de gaswinlocactie nabij Ten Post. Vindt u als derde 
locatie een langgerekt zonnepark langs de N46 ook bespreekbaar?   

 
5. Hebt u nog tips of aanvullingen voor dit beleidskader 

 

 
 
Vanuit de raadscommissie wordt onder meer opgemerkt: 

 Men kan zich vinden in de eerder genoemde 5 punten/uitgangspunten. 
 Er moet vooral ook aandacht zijn voor de positie van de inwoners; draagvlak! 
 Initiatieven vanuit de dorpen moeten daar waar t maar enigszins kan, stimuleren 
 Kun je je wel permitteren om ergen nee tegen te zeggen, bijvoorbeeld de locatie 

langs de N46. 
 Ook de positie van de grondeigenaren is uiteraard van belang. 

 
De raadscommissie is van oordeel dat op de ingeslagen weg verder moet worden gegaan. 
 
5. Rondvraag Mevrouw Postma, wethouder, doet een tweetal mededelingen 

 De NCG neemt zijn intrek in een pand aan het Koopmansplein (vm RABO) als 
versterkingspunt. 

 Er wordt begonnen met de uitgifte van grond in fase 3 plan Dijkshorn, Ten Boer.  
 
 
6.Sluiting  
De voorzitter sluit de vergadering met dank aan iedereen voor zijn/haar bijdrage. 
 
    
Roelof Bosma griffier     
 
 
 
 


